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ZAPYTANIE/WNIOSEK RADNEGO Nr sprawy

Imię i nazwisko radnego: Łukasz Kasprowicz
W sprawie: upowszechnienia wśród radnych przesyłania materiałów drogą
elektroniczną.

W związku z wypowiedzią przewodniczącego rady pana Waldemara Waligórskiego
na ostatnim spotkaniu z przewodniczącymi komisji stałych składam wniosek,
aby przewodniczący zrobił rozpoznanie:
- kto z obecnych radnych nie posiada dostępu do Internetu,
- kto z obecnych radnych ma poświadczone opinią lekarską przeciwwskazania
do korzystania z komputera.
Swój wniosek argumentuję przede wszystkim apelem pani Burmistrz Gminy
Mosina, który wyartykułowała na jednej z komisji, o to, aby radni powszechnie
zaczęli korzystać z elektronicznego przepływu dokumentów sesyjnych, w związku
z oszczędnościami, nie tylko druku dokumentów, ale także ich dystrybucji.
Pomysł pani burmistrz jest jak najbardziej cenny i wymaga powszechrego
zastosowania. Uważam też, że zgodnie z sugestią radnej Małgorzaty Kaptur, dobrze
byłoby przeprowadzić podstawowy kurs obsługi komputera oraz poruszania się
w sieci Internet.
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